
 

      FITXA 002 
 
FITXA D’ASSISTÈNCIA A LES COMISIONS INTERNES I EXTERNES 
DE LA FELIB 
 
 
Nom del representant : JUANA ALOMAR SERRA 
Ajuntament / Entitat:   FELIB  
 
 
Nom de la Comissió a la qual ha assistit : 
 
Agenda Local 21 CEIAL21 
 
 
 
Dia: 26 de juliol de 2011 
 
Lloc :Sala de Reunions de la Llar de d’Infància, General Riera 113. 
 
 
INFORMACIÓ DE LA COMISSIÓ: 
 
Son Servera i Capdepera queden damunt la taula per una propera sessió. 
 
S’aprova l’acta anterior. 
 
Se comenta que hi ha hagut un grapat (11) d’ajuntaments que tenien l’agenda aturada i 
que els hi van enviar una carta i ja n’hi ha que han començat a respondre. 
 
Ajuntament Andratx:  

� se comenta que a lo millor aquesta agenda passarà de la regidoria de 
mediambient a batlia. 

� Canvi de color polític, s’estan posant al dia, indicador, alguns encara amb dades 
antigues. Ojo, s’han d’actualitzar i fer controls de les dades. 

� Un dels indicadors sobre el tema de l’aigua, s’hi ha de fer feina ja que l’aigua és un 
be natural escàs. 

Ajuntament de Buger:  
� Ve en representació el regidor de mediambient, el Sr. Batlle va tenir un accident i 

esta de baixa. 
� Tenen estudi de cinessi de mobilitat, però no l’han llegit....... 
� Hi ha mesures a dur a terme i les posaran en marxa a poc a poc. 

Ajuntament d’Inca.  
� A traves de la web s’ha de millorar ja que hi manquen informes i altres documents. 
� S’han deixat de fer reunions que estaven previst fer. 
� Ha decaigut la participació i la fenia de l’agenda escolar, encara que s’han fet 

coses. 
� S’han d’actualitzar dades 
� S’han de repassar el projectes que hi ha al pla d’acció. 
� Creat comissió de representants de fòrum com a comissió permanent. Bona idea. 
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Ajuntament de Manacor.  
� Presentat informe seguiment. 
� S’està preparant fòrum ciutadà i enquestes per aquest any. 
� Previstes reunions de grup de treball. 
� No s’han fet processos participatius amb la resta de nuclis poblacionals, per que ell 

ja tenen totes les dades i el que fan són reunions prèvies amb les associacions de 
veïnats de tots aquests nuclis, i s’han convidat al fòrum que es fa a Manacor ciutat. 

� S’aprofiten els canals que tenen de reunions ordinàries per tractar alguns temes de 
l’agenda. 

� Hi ha un parell d’indicadors que no se tenien ses dades, però ja les tenen. 
� Preguntes: pont des riuet i tren. Al 2007 sa sentencia diu que s’ha de eliminar el 

pont, no hi havia estudi d’impacte mediambiental, se va demostrar que si, se va 
modificar el pla de carreteres al 2009 no se sap per que no se va incloure, però si 
que ni havia altres municipis com per exemple Felanitx, Sa Pobla, etc. i s’ha 
demostrat, inicialment el tribunal va entendre que  podria haver-hi interpretacions 
contradictòries, i hi ha una persona que el vol tirar a baix, el jutge se basa a una llei 
pre-constitucional i s’ha de tirar a baix. Dia primer d’agost se començaran da fer 
desviaments i dia 26 destrucció del pont.............. 

� Pel que fa al tren, se demana que sigui soterrat, el govern va fer estudis diferents 
(soterrat, superfície, dur per defora) per cost, d’un projecta a l’altre , es el cost. 

� S’han fet projectes aprofitant ple E i també s’estan rehabilitant les escoles rurals 
que es van deixar d’utilitzar i serviran de municipis municipals. 

Ajuntament de Sóller.  
� Novetat, distribuir el municipi per barriades i que cada regidor sigui responsable 

d’una barriada. 
� El tema d’indicadors és un dels temes pendents com molts de municipis, ja que hi 

ha mancança a l’hora de poder trobar-les i també que la majoria d’aquestes dades 
no se donen amb les mateixes mesures que es demanen al programa que elabora 
els indicadors. 

� Projecta europeu, CYCLO. 
� Projecta de corporacions locals, gent amb atur que fa feines de jardineria, i també 

fan altres feines de sa brigada i hem aprofitat per dur a terme campanyes de 
sensibilització. 

 
Se demana que hi hagi un registre de projectes de bones pràctiques que s’han anat fent a 
diferents municipis i que puguin servir d’exemple a la resta de municipis. 
 
Se proposa que des de cooperació siguin ells els que puguin aconseguir les dades que es 
fan difícils pels ajuntaments i ells transmetre-les als ajuntaments per poder-los posar als 
indicadors de l’agenda local 21. 
 
Heu de remetre la fitxa a: 

 
felib@felib.es  
 
o bé per fax: 971 76 31 02 


